
 
 

 
 
 
 
 
 

 
Styremøte 
 
Dato:   2 september 2010 
Kl:  1830 
Sted:  Bowling1, Elverum 
 
Innkalt: Ove Osgjelten, Frank Bangshaug, Mette Braanaas, Helge Olav Otterstad,  Hans Minikel, 

Mona Galaaen og Peder Skog. 
 
Tilstede: Ove Osgjelten, Mette Braanaas, Helge Olav Otterstad, Mona Galaaen og Peder Skog 
 
Leder Ove Osgjelten åpnet møtet og ønsket de fremmøtte velkommen. 
 
 
 
Sak 1:  Økonomi v/Mette 

- Styret venter inn oppgjør for dugnad for Birkebeinerrittet og klubbkontingent. 
- Starte arbeidet med og registrere klubben i Grasrotandelen (ansvar: Helge Olav og Ove) 

 
 
Sak 2:  Sponsorer v/Helge Olav og Ove 

- Styret skal prøve å få på plass fire større sponsorer i stedet for mange små dersom mulig. 
Dette gjøres for bl.a. å redusere antall reklameplasser på spillertrøyer. Det vil også 
redusere tiden det tar og måtte kontakte mange små sponsorer. 
 

 
Sak 3:  Spillertrøyer 

- Det blir vurdert 2 leverandører av spillertrøyer (G-sport og Posaasen). Ove ber om 
prøver på trøyer slik at medlemmene får prøve disse før vi velger leverandør. Styret 
diskuterte også om hvor stor egenandel pr. trøye skal være eller om spillerne må betale 
trøya selv. Styret har enda ikke tatt beslutning om dette. 
 
 

Sak 4:  Elverum Masters. Oppsummering ved Mona og Ove 
- Overskudd på kr. 2420,- 
- Styret diskuterte generelt litt rundt fremtidige turneringer men det ble ikke besluttet 

noe om disse. 
- Styret skal begynne allerede nå og planlegge Elverum Open og lage forslag til 

oppslag/invitasjon (ansvar: Peder) 
 

 
  



Sak 5:  Sesongen 2010/2011 
- Laguttak: Litt diskusjoner rundt dette. Styret ble enige om at det skal være lagledermøte 

etter trening på tirsdag 7 september hvor vi blir enige om hvilke kriterier som skal ligge 
til grunn for uttak av lagene til hver kamp. 

- Samling i Hagfors: Ove har sendt forespørsel til Werner Biehl med hvilke datoer som 
passer for oss. Han har ikke fått tilbakemelding pr. d.d. Det vil bli utarbeidet informasjon 
og opplegg når Ove får tilbakemelding fra Werner Biehl. 

- Trening: Det er som nevnt tidligere trening på tirsdag 1900-2030 og torsdag 2030-2230. 
På tirsdagstreninger vil det spesielt fokuseres på teknikk. 

 
 
Sak 6:  Medlemskontingent 

- Helge Olav og Mette vil ha et møte for og gå igjennom medlemslistene. Det vil bli sendt 
ut papirfakturaer til medlemmer som var registret betalende foregående sesong. 

 
Sak 7:  Birkebeinerrittet 

- 6 medlemmer deltok på dugnad fredag 27. september og 7 medlemmer (behovet var 15) 
deltok på lørdag 28. september. Styret er skuffet over at flere ikke kunne stille på dugnad 
lørdagen siden dette er en viktig inntektskilde for klubben. Spesielt med tanke på at 
reisebudsjettet til 1. laget og damelaget vil bli en stor belastning for klubbkassa. Styret 
håper på bedre oppmøte ved neste dugnad når det blir aktuelt. 

 
 
Sak 8:  Eventuelt 

- Foreldre til juniorspillere på 3 laget må regne med og kjøre til enkelte bortekamper siden 
det i utgangspunktet ikke skal være seniorspillere på 3 laget. Det er ikke sikkert at 
seniorspillere har mulighet til og stille på 3 laget til enhver tid men det vil bli gitt 
beskjed om dette i god tid før kampdag. 

 
 
 
Neste styremøtet vil bli avholdt 12 oktober kl 1730 i Bowling1s lokaler i Elverum 
 
Møte avsluttet kl. 2045. 


